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ZÁPIS ze schůze rady č. 4/2024
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 4. 3. 2024, čas: 13:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:
Zapisovatel/ka: Lenka Bartoňová

Tito zastupitelé se (z)účastní distančně: Ing. Věra Vráblíková

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.

Jednání zahájeno 04.03.2024 v 13:04:24

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:04:39

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 13:04:39
Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:05:00

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:05:27

Program jednání

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Skončení nájemní smlouvy DPS
5. Skončení nájemní smlouvy DPS
6. Výběr nového nájemce DPS
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7. Pronájem prostor – ZUŠ
8. Výpůjčka nebytových prostor – Zdravotní středisko
9. Záměr pronájmu majetku – Centrál bistro
10. Záměr prodeje části pozemků p.č. 5956/1 o výměře 11 m2
11. Záměr směny části pozemku p.č. 10174 o výměře cca 500 m2 a části p.č.10182/2 o výměře 500
m2
12. Záměr prodeje pozemku p.č. 11703 o výměře 814 m2
13. Ukončení nájemní smlouvy
14. Sdělení Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových
15. Státní pozemkový úřad - sdělení - směnná smlouva parc.č. KN 15/2
16. Cenová nabídka studie – zastřešení smuteční síně
17. Žádost o vypovězení nájemní smlouvy
18. Záměr pronájmu pozemku p.č. 200/35 a části p.č. 200/6
19. Návrh Rozpočtu na rok 2024
20. Informace - o změně úročení u spořících účtů města
21. Zdravotní středisko výběr dodavatele
22. Sportovní hala - turnaj pro malé florbalisty věcné ceny
23. Ceny zboží - magnetka, pohledy
24. Třídění odpadu - Informace
25. Pasportizace zeleně - park za radnicí a park u sportovního areálu v Hrušovanech nad Jevišovkou
26. Festival plný chutí - ceny stánků
27. Rozdělení hospodářského výsledku za rok 2023 v Mateřské škole Hrušovany nad Jevišovkou
28. Účetní závěrka Mateřské školy Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková
organizace, IČ 75024047 za rok 2023
29. KASPRO - kastrační program, z.s. , Za Potokem 49, Velká Bíteš 59501
30. Příměstský tábor 2024
31. Nabídka členství v Projektu Zdravý kraj a místní Agenda 21
32. Různé

Diskuze zahájena v 13:05:27
V 13:06:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- stahuje se bod č. 21 - Zdravotní středisko výběr dodavatele
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-59-4/24
zodpovídá:
termín: IHNED (4. 3. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:07:19

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:07:26
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Důvodová zpráva:

Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022 bylo celkem 35 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-34-23/22).
Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30.11.2022 bylo celkem 22 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 5/2023 ze dne 22.3.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17. 4. 2023 bylo celkem 26 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10. 5. 2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023 bylo celkem 9 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023 bylo celkem 7 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023 bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 12/2023 ze dne 31.7.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023 bylo celkem 18 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 14/2023 ze dne 13.9.2023 bylo celkem 25 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-232-14/23).
Ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023 bylo celkem 25 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-267-15/23).
Ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023 bylo celkem 17 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-282-16/23).
Ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023 bylo celkem 23 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 20/2023 ze dne 27.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 21/2023 ze dne 4.12.2023, bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 22/2023 ze dne 18.12.2023, bylo celkem 14 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, bylo celkem 20 usnesení, 2 usnesení přetrvávají
(UR-6-1/24),(UR-11-1/24).
Ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, bylo celkem 18 usnesení, 2 usnesení přetrvávají
(UR-31-2/24) (UR-26-2/24).
Ze schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, bylo celkem 17 usnesení, 7 usnesení přetrvávají
(UR-52-3/24), (UR-53-3/24), (UR-48-3/24), (UR-47-3/24), (UR-49-3/24), (UR-57-3/24), (UR-43-3/24).

RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30.11.2022, ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023, ze schůze RM č. 5/2023 ze
dne 22.3.2023, ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17.4.2023, ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10.5.2023,
ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023, ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023, ze schůze RM
č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023, ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023, ze schůze RM č. 12/2023
ze dne 31.7.2023, ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023, ze schůze RM č. 14/2023 ze dne
13.9.2023, ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023, ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023,
ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023, ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023, ze schůze
RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023, ze schůze RM č. 20/2023, ze schůze RM č. 21/2023, ze schůze RM
č. 22/2023, ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, ze
schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024.
Diskuze zahájena v 13:07:26
Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:09:00

4. Skončení nájemní smlouvy DPS (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ███████████████████
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:09:08

Důvodová zpráva:

Dne 14. 2. 2024 jsme obdrželi žádost ███████████████████ nájemnice bytu č. 21 v DPS,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou o ukončení nájemní smlouvy. Žádá ukončení nájemní
smlouvy dohodou ke dni 30. 4. 2024. Zákonná výpověď je 3 měsíce, nájem by skončil 31. 5. 2024.
Diskuze zahájena v 13:09:08
███████████████████ informuje radní ohledně skončení nájemní smlouvy paní ██████████
█ na DPS. Žadatelka žádá o ukončení nájemní smlouvy dohodou a to ke dni 30.4.2024.
V 13:10:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Dohodu o skončení nájemní smlouvy na byt č. 21 v Domě s pečovatelskou
službou, Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou s ███████████████████ k 30. 4.
2024.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-60-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 30. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:10:42

5. Skončení nájemní smlouvy DPS (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:10:46

Důvodová zpráva:

Dne 29. 2. 2024 jsme obdrželi žádost ████████████████████, nájemnice bytu č. 1 v DPS,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou o ukončení nájemní smlouvy. Žádá ukončení nájemní
smlouvy dohodou ke dni 30. 4. 2024. Zákonná výpověď je 3 měsíce, nájem by skončil 31. 5. 2024.
Diskuze zahájena v 13:10:46
██████████████████ informovala radní, že město obdrželo výpověď od paní ████████████
████████. K ukončení dojde dohodou a to ke dni 30.4.2024.
Dále bylo sděleno, že budou vybírání do DPS dva noví nájemci.
V 13:11:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Dohodu o skončení nájemní smlouvy na byt č. 1 v Domě s pečovatelskou
službou, Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou s ██████████████████████ k 30. 4.
2024.
Hlasování
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pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-61-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 30. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:12:05

6. Výběr nového nájemce DPS (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:12:17

Důvodová zpráva:

Je potřeba schválit nového nájemce do bytu č. 21 v DPS po paní ███████████ a do
bezbariérového bytu č. 1 po paní ███████████
Diskuze zahájena v 13:12:17
Dle počtu bodů - dosáhl nejvíc pan █████████ a jako náhradník byla určena paní ███████████
█( občanka z Hrušovan ) a druhá náhradnice paní█████████████
Radní schválili uzavření nájemní smlouvy do bezbariérového bytu DPS s panem ██████████████
█, který splňoval počet bodů (35) a jako náhradník byla určena paní █████████████████████
(25 bodů).
Dále informovala radní, že dnešního dne si přišla zrušit žádost do DPS paní ████████████████ -
tato se nezohledňuje.
A také proběhla kontrola ze státního fondu podpory investic na DPS - městu skončila udržitelnost
dotace k datu 19.2. - město není limitované žádnými podmínkami.
Radní diskutovali na téma podmínky přijímání na DPS.
Úkol: ██████████████████ zjistit, jak to funguje v jiných městech - přijímání nájemce
do DPS.
V 13:25:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 21 v Domě s pečovatelskou službou,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou s █████████████████████, jako prvního
náhradníka schvaluje █████████████████ a jako druhého náhradníka ████████████
█████, a to od 1. 5. 2024, na dobu neurčitou.
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-62-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 2. 5. 2024
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V 13:27:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 1 v Domě s pečovatelskou službou,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou s ███████████████, jako náhradníka
schvaluje██████████████████████, a to od 1. 5. 2024, na dobu neurčitou.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-63-4/24
zodpovídá: Dana Gerspitzerová
termín: 2. 5. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:27:47

7. Pronájem prostor – ZUŠ (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:32:33

Důvodová zpráva:

Dne 26. 2. 2024 jsme obdrželi žádost od ZUŠ Hrušovany nad Jev., zastoupené Jaroslavem Piknerem,
ředitelem o pronájem prostor budovy školy na ulici Anenská v Hrušovanech nad Jev., na dobu určitou
5 let. Stávající smlouva o pronájmu skončí 31. 5. 2024. Je potřeba schválit záměr pronájmu.
Diskuze zahájena v 13:32:33
██████████████████ informovala , že stávající smlouva končí k 31.5.2024, uzavírá se na 5 let.
Nyní se vyvěsí záměr na 15 dní a poté dojde na nejbližší radě k pronájmu.
Dále proběhla diskuze ohledně tržní ceny u všech ostatních městských objektů, kde je pronájem
prostor mnohem větší např. pracovní úřad 125Kč/m2.
Nová smlouva bude platná od 1.6., o inflaci dojde ke zdražení od 1.7.( zvýšena o inflace - 10,7 %).
Bude nastavena měsíční platba (která je přehlednější) ze čtvrtletní.
Město má za pronájem od ZUŠ za celou školu částku 3 254 Kč.
Město ZUŠ poskytuje velice zvýhodněný pronájem. (vážíme si toho, že JMK podporuje tuto školu,
podpora JMK činila v roce 2022 - 82 000,-Kč. ZUŠ kraji vrátila 27 000Kč vrátila).
Také město Hrušovany podporuje ZUŠ z důvodu zachování výuky v našem městě, jednak
zvýhodněným nájemným , jednak propůjčením modrého salónku a sálu v Centrálu zdarma.
V 13:45:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr pronájmu nebytových prostor a pozemku nacházejících se v objektu
Základní umělecká škola, Anenská 210, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou, na parcele č.
st. 323/1 a p.č. 200/30 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou: učebna č. 1 o výměře 14,21 m2,
učebna č. 2 o výměře 14,21 m2, učebna č. 3 o výměře 12,90 m2, učebna č. 4 o výměře
12,90 m2, učebna č. 5 o výměře 45,70 m2, učebna č. 6 o výměře 26,36 m2, kancelář o
výměře 12,72 m2, šatna o výměře 6,68 m2, hala o výměře 12,72 m2, chodby o výměře
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30,96 m2, WC o výměře 14,00 m2.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-64-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:45:33

8. Výpůjčka nebytových prostor – Zdravotní středisko (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:45:43

Důvodová zpráva:

Dne 14. 2. 2024 jsme obdrželi žádost od Základní organizace Českého zahrádkářského svazu
Hrušovany nad Jevišovkou o výpůjčku prostor na Zdravotním středisku.
Záměr výpůjčky visel na úřední desce od 14. 2. 2024 do 1. 3. 2024.
Diskuze zahájena v 13:45:43
██████████████████ informovala radní, že se jedná se o žádost od Českého zahrádkářského
svazu. Výpůjčka jednoho prostoru se šachovým kroužkem. Město bude vyúčtovávat služby v
maximální výši 5 000,-Kč.
V 13:49:27 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje výpůjčku prostor nacházejících se v objektu Zdravotní středisko, Nádražní
529, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou, na pozemku p.č. st. 1127 a p.č. st. 593 v kat.
území Hrušovany nad Jevišovkou, a to učebna o výměře 26,80 m2, společné prostory o
výměře 9,40 m2 Základní organizaci Českého zahrádkářského svazu Hrušovany nad
Jevišovkou, IČO:70931879, od 1.4.2024, na dobu neurčitou. Vypůjčiteli se vyúčtuje platba
za poskytované služby v max. výši 5.000,-- Kč za kalendářní rok.
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-65-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 1. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:49:37
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9. Záměr pronájmu majetku – Centrál bistro (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:49:42

Důvodová zpráva:

Pan ██████████████ informoval, že smlouvu o pronájmu prostor v objektu Centrál na provoz
bistra nepodepíše, jelikož nemá dostatečné množství financí na realizaci projektu.
Diskuze zahájena v 13:49:42
Jedná se o znovu vyvěšení záměru pronájmu majetku - Centrál bistro na úřední desku z důvodu toho,
že žadatel smlouvu o pronájmu prostor nepodepsal , uvedl finanční důvody.
Je potřeba revokovat usnesení - schválený pronájem.
Radní diskutovali ohledně výši nájemného např. výše nájemného na tržnici činí částku 161,30 Kč,
úřad práce -125,88Kč a dále proběhla diskuze ohledně zaktualizování odhadu po rekonstrukci
Centrálu (jedná se o prostory pro podnikání).
██████████████████ uvedla, že byla kontaktována odhadkyně paní Ing. Vinklerová, telefon byl
nefunkční a na e-maily nebylo reagováno.
Dojde k oslovení odhadce ███████████, se kterým město spolupracuje.
V 14:01:17 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM revokuje usnesení UR-232-14/23.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-66-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 3. 2024

V 14:02:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr pronájmu prostor sloužících podnikání nacházejících se v objektu
Centrál, náměstí Míru 17, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou na parcele č. st. 1447 v k. ú.
Hrušovany nad Jevišovkou: prostor pro hosty o výměře 56,69 m2, bar o výměře 10,25 m2,
chodba o výměře 3,96 m2, WC - ženy o výměře 4,85 m2, WC - muži o výměře 8,99 m2, WC
- invalidé o výměře 2,76 m2, studená kuchyně o výměře 9,62 m2, chodba o výměře 7,11
m2, šatna personálu o výměře 4,56 m2, hygienické zázemí (WC, umývárna, sprcha) o
výměře 4,45 m2, úklidová komora o výměře 2,40 m2, sklad venkovního nábytku o výměře
3,54 m2, odpadové hospodářství o výměře 4,01 m2.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
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nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-67-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:02:19

10. Záměr prodeje části pozemků p.č. 5956/1 o výměře 11 m2 (bod
číslo 10)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:02:28

Důvodová zpráva:

Věc: Záměr prodeje části pozemků p.č. 5956/1 o výměře 11 m2 v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou.

Druh pozemku: Pv – plochy veřejných prostranství

Žadatel: ██████████████████████████████████████
Žadatel žádá o prodej částí pozemků p.č. 5956/1 o výměře 11 m2 z důvodu narovnání skutečného
stavu.

Na RM č. 3/2024 dne 12.2.2023 byl schválen usnesením UR-48-3/24 záměr prodeje pozemků p.č.
5956/1 o výměře 25 m2 a p.č. 123/3 o výměře 90 m2.

Jedná se tedy o změnu výměry u pozemku p.č. 5956/1 celkem tedy o výměře 36 m2 a p.č. 123/3 o
výmeře 90 m2.
Diskuze zahájena v 14:02:28
██████████████████ informovala radní ohledně schválení záměru prodeje části pozemku.
V 14:04:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr prodeje částí pozemků p.č. 5956/1 o výměře 25m2 + 11m2 tj. celkem
36 m2 a p.č. 123/3 o výměře 90m2 v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou panu ███████████
████████████████████████████████████████████████████.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-68-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:06:18
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11. Záměr směny části pozemku p.č. 10174 o výměře cca 500 m2 a
části p.č.10182/2 o výměře 500 m2 (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:06:22

Důvodová zpráva:

Věc: záměr směny částí pozemků p.č. 10174 o výměře cca 500 m2 a část pozemku p.č. 10182/2 o
výměře 500m2 v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou.

Žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████
druh pozemku: orná půda
územní plán: Os – plochy občanského vybavení, Zv – plochy sídelní zeleně, So – plochy smíšené
obytné
inženýrské sítě: -

k záměru vybudování dětského hřiště je v plánu směna pozemků s paní ███████████████████
████████████████████████████████████ a to části pozemků o velikosti 500 m2.
Diskuze zahájena v 14:06:22
██████████████████ předestřela radním přílohy nad kterými diskutovali. Jedná se o místo za
Spiašovskými bytovými domy. Tento záměr směny části pozemku bude vyvěšen na úřední desku.
Tento bod bude projednán na nejbližším zasedání ZM.
V 14:11:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM doporučuje ZM schválit záměr směny částí pozemků p.č. 10174 o výměře cca 500 m2
ve vlastnictví města Hrušovany nad Jevišovkou a část pozemku p.č. 10182/2 o výměře
500m2 ve vlastnictví paní ██████████████████████████████████████████████
███████ v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-69-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:11:35

12. Záměr prodeje pozemku p.č. 11703 o výměře 814 m2 (bod číslo
12)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:11:39
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Důvodová zpráva:

Věc: Záměr prodeje pozemku p.č. 11703 o výměře 814 m2 v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou.
Druh pozemku: ostatní plocha
Žadatel: ██████████████████████████████████████████████████████
Žadatel žádá o prodej pozemku p.č. 11703 o výměře 814 m2 z důvodu obnovy oplocení v původních
hranicích, jako pozůstatku po bývalé STS.
Dále za účelem sloučení parcel uvnitř oplocení v rámci probíhajících komplexních pozemkových
úprav v dané lokalitě s využitím možnosti zpřístupnění z veřejné komunikace.
Diskuze zahájena v 14:11:39
Jedná se o záměr prodeje pozemku žadateli ███████████████. Město se musí chovat jako řádný
hospodář z tohoto důvodu je potřeba oslovit znalce ohledně stanovení ceny.
Tento bod bude projednán na nejbližším ZM.
Úkol: ██████████████████ - oslovit znalce ohledně stanovení ceny.
V 14:21:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 11703 o výměře 814 m2 v k. ú. Hrušovany nad
Jevišovkou █████████████████████████████████████████████████████████
█.
Hlasování
pro: (2) Jiří Strnad, Gabriela Poppová
proti (2) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
zdržel se: (1) Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:23:58

13. Ukončení nájemní smlouvy (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:24:07

Důvodová zpráva:

Věc: Ukončení nájemní smlouvy pana █████████████████████████████████████████
███J ke dni 21.1.2024 z důvodu odkoupení pozemku do vlastnictví žadatele.

Usnesením č. UZ-72-5/23 ze dne 19.12.2023 odkoupil žadatel k 22.1.2024 pozemek 5102/89 o
výměře 276m2, který měl od 22.11.2017 v pronájmu od města Hrušovany nad Jevišovkou.
Tímto zaniká nájemní smlouva ke dni 21.1.2024.
Diskuze zahájena v 14:24:07
V 14:27:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje ukončení nájemní smlouvy pana ███████████████████████████████



12 / 35

████████████████████████████████████ ze dne 22.11 2017 ke dni 21.1.2024.
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-70-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:27:47

14. Sdělení Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových (bod
číslo 14)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:27:55

Důvodová zpráva:

Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových (dále jen „Úřad“), informoval o bezúplatném
převodu pozemků pozemková parcela číslo 12032 a pozemková parcela číslo 12673 v k.ú. Hrušovany
nad Jevišovkou.

„Sdělujeme Vám, že v rámci schvalovacího procesu Úřadu bylo rozhodnuto o bezúplatném
převodu daného pozemku do vlastnictví Vašeho města s omezujícími a zavazujícími podmínkami
na dobu 10 let a se zřízením věcného práva zákazu zcizení a zatížení.

V současné době probíhá příprava smlouvy o bezúplatném převodu, po schválení návrhu smlouvy
vám bude tato smlouva v průběhu druhého čtvrtletí zaslána k podpisu.
Diskuze zahájena v 14:27:55
Rada bere materiály předložené k bodu č. 14 - Sdělení Úřad pro zastupování státu ve
věcech majetkových na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:28:27

15. Státní pozemkový úřad - sdělení - směnná smlouva parc.č. KN
15/2 (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:28:38

Důvodová zpráva:

Státní pozemkový úřad informoval ohledně návrhu třetí strany ke směně pozemku parc.č. 15/2 o
výměře 3242m2, který město Hrušovany nad Jevišovkou užívá na základě pachtovní smlouvy
199N18/27 ze dne 1.9.2018.
Pokud by město projevilo zájem, je nutno náhradou nabídnout jiné zemědělské pozemky o minimální
2násobné výměře požadovaného pozemku.
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V případě zájmu by následně proběhla soutěž o podání nejvýhodnější nabídky, jejímž kritériem bude
výše náhradou nabídnuté výměry.

Cenové podmínky směny:

- pozemek v příslušností hospodařit SPÚ je oceněn cenou obvyklou platnou ke dni podpisu smlouvy.
Při ocenění se zohledňuje budoucí využití pozemků (výroba, sklady, služby). Vzhledem k tomu, že je
pozemek dle územního plánu určen jako plochy výroby a skladování Vs bude oceněn jako stavební.
- pokud se náhradou nabízený pozemek nachází v území, kde dosud komplexní pozemkové úpravy
(dále jen KoPÚ) neproběhly a, pak tento pozemek je oceněn cenou obvyklou platnou ke dni podpisu
smlouvy
- pokud se náhradou nabízený pozemek nachází v území, kde KoPÚ již byly ukončeny, pak tento
pozemek je oceněn cenou vycházející z ocenění dle § 28a zákona o půdě (tj. v cenách platných ke dni
24. června 1991, a to podle vyhlášky č. 182/1988 Sb., ve znění vyhlášky č. 316/1990 Sb.).
Pozn.: Touto cenou se mohou ocenit i náhradní pozemky v území, kde dosud KoPÚ neproběhly, ale
pouze za předpokladu, že se příslušná Pobočka jednoznačně vyjádří, že náhradní pozemky nelze
využít v KoPÚ nebo nejsou potřebné pro KoPÚ, popř. v území, kde je předpoklad, že KoPÚ nebudou
nikdy realizovány.

Náhradou nabízené pozemky:

Musí být využitelné pro činnosti SPÚ, vždy se musí jednat o pozemky zemědělského půdního fondu,
nejlépe o pozemky, jež jsou v současné době vhodné pro zemědělskou činnost, které nejsou
zanedbané a nachází se mimo zastavěné území a zastavitelné plochy obce. V území, kde již
komplexní pozemkové úpravy (dále jen „KoPÚ“) proběhly, je pro potřeby navýšení disponibilní
výměry státní půdy nebo pro další činnosti SPÚ spojené zejména se zákonem č. 229/1991 Sb., ve
znění pozdějších předpisů, možné převzít i pozemky v zastavěných a zastavitelných plochách obce.
Nesmí se jednat o druh pozemku lesní pozemek, ostatní plocha (se způsobem využití dráha, ostatní
dopravní plocha, ostatní komunikace (mimo polní cesty), sportoviště a rekreační plocha, pohřebiště,
skládka, fotovoltaická elektrárna, plantáž dřevin), či vodní plocha (nejedná-li se o pozemky pod
vodními díly v příslušnosti hospodařit SPÚ).
Zemědělské využití nesmí být omezeno, to znamená, že náhradou nabízený pozemek musí být bez
zvláštních omezení a nesmí se nacházet na území přírodních památek, přírodních rezervací,
národních přírodních rezervací, národních přírodních památek a na území národních parků.
Nesmí být územním plánem nebo regulačním plánem anebo rozhodnutím o umístění stavby určené k
zastavění veřejně prospěšnými stavbami nebo stavbami dopravní infastruktury.
Nesmí se nacházet v zastavěném území nebo v zastavitelné ploše určené územním plánem nebo
regulačním plánem k realizaci veřejné zeleně nebo k realizaci veřejně prospěšných opatření anebo
již k těmto účelům využité.
Výpovědní lhůta případné pachtovní smlouvy u náhradou nabízeného pozemku by neměla překročit 1
rok, v odůvodněných případech (výše nájemného/pachtovného) lze akceptovat lhůtu 5 let. V případě
smlouvy na dobu určitou, v době podání žádosti do konce této smlouvy musí zbývat max. 5 let.
Celkově by nájemní či pachtovní smlouva na náhradou nabízené pozemky neměla obsahovat
ustanovení, která nejsou v souladu se vzory nájemních či pachtovních smluv SPÚ (např. ustanovení o
předkupním právu, možnosti podnájmu bez souhlasu vlastníka, závazek, že po ukončení KoPÚ budou
pronajaty či propachtovány pozemky, které po ukončení KoPÚ pronajímatel nebo propachtovatel
získá).
Na LV převodce (navrhovatele směny) nesmí být zapsáno duplicitní vlastnictví převodce a jiné osoby
(včetně státu), popřípadě poznámka zpochybňující vlastnické právo.
Nesmí se jednat o spoluvlastnické podíly

Vaše vyjádření očekáváme do 14 dnů od obdržení tohoto dopisu. Pokud v této lhůtě neobdržíme Vaši
žádost, případně nedojde k jiné dohodě, máme za to, že o směnu pozemků nemáte zájem.
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Závěrem uvádíme, že převodem pozemku do vlastnictví třetí osoby Váš užívací vztah nezaniká.
Podmínky pachtovní smlouvy přebírá nový vlastník.

Jedná se o nenárokový typ majetkoprávního vypořádání. SPÚ ke směnným smlouvám přistupuje
pouze je-li směna jednoznačně výhodná pro stát, a to jak z pohledu pozbývaných, tak i nabývaných
nemovitých věcí.
Diskuze zahájena v 14:28:38
██████████████████ informovala radní, že za DPS se nachází pozemek, který má město
pronajatý od SPÚ.
Město obdrželo od třetí osoby návrh, ohledně směny pozemku.
Podmínky ohledně směny pozemku musí být dvojnásobná výměra požadovaného pozemku.
Ve smlouvě je uvedeno, že převodem pozemku do vlastnictví třetí osoby, užívací vztah nezaniká,
pacht bude převeden na nového majitele.
Radní se shodli na tom, že tento materiál bude projednán na nejbližším zasedání ZM a dále se také
shodli na tom, že směna by připadala v úvahu např. pozemky u sadu.
Rada bere materiály předložené k bodu č. 15 - Státní pozemkový úřad - sdělení - směnná
smlouva parc.č. KN 15/2 na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:39:54

16. Cenová nabídka studie – zastřešení smuteční síně (bod číslo
16)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:39:58

Důvodová zpráva:

Ohledně vypracování studie byl oslovena firma█████████████████████████████i :

email: Postup by měl být následující: v architektonické studii najdeme řešení, poté by měl následovat
projekt pro uzemní řízení a stavební povolení, dále pak zpracování projektové dokumentace pro
provedení stavby a projektové dokumentace pro výběr dodavatele včetně položkového rozpočtu.
Diskuze zahájena v 14:39:58
██████████████████ informovala radní, že se jedná o cenovou nabídku studie (průchod
zastřešení ).
Rada bere materiály předložené k bodu č. 16 - Cenová nabídka studie – zastřešení smuteční
síně na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:43:27

17. Žádost o vypovězení nájemní smlouvy (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel:████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:43:31

Důvodová zpráva:

Věc: žádost o vypovězení nájemní smlouvy ze dne 27.7.2009 pozemku 200/35 o výměře a část p.č.
200/6 paní ███████████████████████████████████████████████████████████
████ ke dni 29.2.2024.
Diskuze zahájena v 14:43:31
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Jedná se o to, že paní █████████ žádá o ukončení nájemní smlouvy a chce přenechat užívání panu
████████
V 14:48:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje ukončení nájemní smlouvy paní ████████████████████████████████
██████████████████████████████ ke dni 29.2.2024.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-71-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:49:07

18. Záměr pronájmu pozemku p.č. 200/35 a části p.č. 200/6 (bod
číslo 18)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel█████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:49:54

Důvodová zpráva:

Věc: Záměr pronájmu pozemku p.č. 200/35 o výměře 20 m2 a části p.č. 200/6 o výměře 345 m2 oboje
v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou.

Druh pozemku: zahrada

Žadatel: ████████████████████████████████

Žadatel žádá o pronájem pozemku p.č. 200/35 o výměře 20 m2 a části p.č. 200/6 o výměře 345 m2
oboje v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou.
Diskuze zahájena v 14:49:54
Z titulu opatrnosti se posečká až skončí dědické řízení a pan █████ se stane vlastníkem.
V 14:51:13 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr pronájmu pozemku p.č. 200/35 o výměře 20 m2 a části p.č. 200/6 o
výměře 345 m2 oboje v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou panu █████████████████████
███████████████
Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
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nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-72-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:51:23

19. Návrh Rozpočtu na rok 2024 (bod číslo 19)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: ██████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:53:40

Důvodová zpráva:

Předkládám RM návrh Rozpočtu na rok 2024.
Diskuze zahájena v 14:53:40
███████████████████ informovala radní, že od posledního projednávání, kdy byly
rozplánované jednotlivé akce investiční, projektové dokumentace, opravy, akce a obnova se návrh
rozpočtu nezměnil.
Návrh rozpočtu na rok 2024 byl dne 26.2.2024 vyvěšen na webových stránkách města a také na
úřední desce a nyní se čeká na jeho předložení k projednání ZM.
Návrh rozpočtu na rok 2024 počítá ve financování s rezervou, která by byla zapojena v rámci
Rozpočtového opatření do Rozpočtu roku 2024 například v případě výpadku výběru daní, výpadku
příjmů v důsledku neprodání pozemků určených k výstavbě rodinných bytů, nebo k financování
výdajů nezahrnutých do návrhu rozpočtu pro rok 2024. V neposlední řadě rezerva počítá i s možností
vzniku neočekávaných výdajů spojených zejména s výdaji k odvrácení škod, prevenci havárií, řešení
havárií a živelných pohrom, nebo výdaje ve stavu nouze atd.
K 31.12.2023 disponuje s finanční částkou ve výši 67 124 574,20 Kč ve které je obsažená i částka
vodního hospodářství určená na financování obnovy vodovodů a kanalizací ve výši 7 570 048,70 Kč.
Tato částka není ve financování zapojena, neboť se jedná o vázané finanční prostředky, které se
dostanou do rozpočtu až po provedení obnovy vodovodů a kanalizace.
Radní podrobně rozebírali návrh rozpočtu na rok 2024. (největší položky kanalizace za řekou,
cyklostezka).
V 15:27:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM doporučuje ZM schválit návrh Rozpočtu na rok 2024.
Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-73-4/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 18. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:29:59
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20. Informace - o změně úročení u spořících účtů města (bod číslo
20)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel : █████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:30:05

Důvodová zpráva:

Předkládám RM informaci od Československé obchodní banky, a.s. a Komerční banky, a.s. o změně
úročení Spořících účtu. Město Hrušovany nad Jevišovkou má následující Spořící účty vedené u KB,
a.s. ve výši 16 mil. Kč, ČSOB, a.s. ve výši 20 mil. Kč a ČS, a.s. ve výši 15 mil. Kč. Spořící účet u ČS,
a.s. je volně likvidní, dle potřeby města jsou z tohoto účtu převedeny finanční prostředky na běžný
účet u ČS, a.s. ze kterého se hradí veškeré výdaje města.
Diskuze zahájena v 15:30:05
█████████████████████informovala radní o tom, že ČSOB měla stávající úrokovou sazbu
5,50 %, nová nabízená úroková sazba je 4,75%. KB má stávající úrokovou sazbu 5,95% a nová
úroková sazba 5,20%.
Vybrané úroky ze spořících účtů za období leden - únor 2024 bylo 315 326,57 Kč.
Rada bere materiály předložené k bodu č. 20 - Informace - o změně úročení u spořících
účtů města na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:31:36

21. Sportovní hala - turnaj pro malé florbalisty věcné ceny (bod
číslo 22)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel:█████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:36:24

Důvodová zpráva:

Předkládám RM návrh na zakoupení věcných darů na turnaj pro malé florbalisty. Turnaj se uskuteční
dne 21. 3. 2024 ve Sportovní hale v Hrušovanech nad Jevišovkou. Turnaj organizuje Mgr. Hana
Smutná. Turnaje se zúčastní děti z Hrušovan nad Jevišovkou, Šanova a Miroslavi. Předpokládá se
účast 40-50 dětí.

Věcné dary: medaile + poháry 2 098 Kč + sladkosti ve výši 902 Kč. Celková výše věcných darů 3 000
Kč.
Diskuze zahájena v 15:36:24
V 15:36:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Věra Vráblíková") v
tomto znění:

RM schvaluje nákup věcných daru ve výši 3 000 Kč na sportovní akci Turnaj pro malé
florbalisty pořádaný dne 21. 3. 2024 ve Sportovní hale v Hrušovanech nad Jevišovkou.
Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-74-4/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 31. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:36:57
V 15:37:26 Ing. Eliška Volná podal procedurální návrh na přerušení jednání.
Jednání přerušeno 04.03.2024 v 15:37:31

Jednání obnoveno 04.03.2024 v 15:47:40

22. Ceny zboží - magnetka, pohledy (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ██████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:47:48

Důvodová zpráva:

Předkládám RM nové zboží k ocenění.

Magnetka Hrušovany nad Jevišovkou - kostel - nákupní cena vč. DPH 24,20 Kč (doporučená prodejní
cena 45 Kč).

Pidifrk Hrušovany nad Jevišovkou - nákupní cena vč. DPH 13,90 Kč - (doporučená prodejní cena 20
Kč).

Pohlednice Hrušovany nad Jevišovkou - náměstí - nákupní cena 4,11 Kč - (doporučená prodejní cena
9 Kč).

Za doporučené ceny lze zakoupit zboží na e-shopu výrobce.
Diskuze zahájena v 15:47:48
V 15:52:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Hana Foltanová") v
tomto znění:

RM stanovuje cenu magnetky (kostel) 40 Kč vč. DPH , pidifrk 18 Kč vč. DPH, pohlednice
(náměstí) 9 Kč vč. DPH.
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-75-4/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 18. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:52:54
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23. Třídění odpadu - Informace (bod číslo 24)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:54:39

Důvodová zpráva:

Separace odpadů v Hrušovanech nad Jevišovkou

V současné době je systém odpadového hospodářství města nastaven Obecně závaznou vyhláškou
města Hrušovany nad Jevišovkou.

Firma FCC Environment Česká republika, s.r.o., Brněnská 1191, 671 72 Miroslav zajišťuje pro Město
Hrušovany nad Jevišovkou servis komunálních služeb - svoz separovaného odpadu a komunálního
odpadu

Její další službou - systém sběru odpadu door to door je jejich webová aplikace pro správu nádob a
výsypů - www.nasepopelnice.cz
Jedná se o moderní řešení, které umožňuje evidenci adresného třídění a následné snížení ročního
poplatku za svoz odpadu dle úrovně třídění zapojené domácnosti. Podmínkou je, že do každé
domácnosti by musely být pořízeny popelnice na plast, papír, bio odpad (2 typy popelnice na
bioodpad - s větracímy otvory a roštem nebo bez - rozdíl ceny cca 100 Kč/ks). Nákup popelnic lze
financovat z Operačního programu životního prostředí (OPŽP) cca 85 % dotace. Náklady odhadem
cca 3 000 000 Kč bez DPH (předpokladem je vybavení systému sběru o nádoby - cca 900 ks plast,
900 ks papír a 900 ks bioodpad a další....).
Jen pro představu:
Nabídka od firmy zpracovávající dotace pro FCC - firma Odpadová poradenská s.r.o., IČ 03709817,
Osadní 799/26, 170 00 Praha 7 - vyřízení dotace, odpadové studie, zpracování zadávací
dokumentace, zadávací řízení, administrace projektu v elektronickém prostředí a jeho vyhodnocení
až po zpracování závěrečné monitorovací zprávy za cenu 287 254 Kč s DPH (uznatelný náklad pro
dotaci)
Vývoz popelnic: papír, plast - 1x měsíčně, bioodpad - 1x 14 dní (zimní měsíce nižší frekvence vývozu).
Roční vývoz nákladů oproti současné době by vzrostl v případě systému door to door o 597 000 Kč za
rok. Zároveň by se zvýšil roční příspěvek od EKOKOMU za třídění odpadu dle skutečného množství
tříděného odpadu.

Fungování systému a webové aplikace pro správu nádob a výsypů:
Jednotlivé nádoby nejsou při svozu váženy, zvážena je celá “várka“ každého druhu odpadu svezeného
ve městě a byla by rozpočítána na jednotlivé nádoby podle jejich objemu (110 litrů, 120 litrů, 240
litrů a 1100 litrů).Systém zohledňuje i naplněnost nádob – tu zadávají pracovníci svozové společnosti
při vývozu každé nádoby (čtvrt, půl, tři čtvrtě, celá a jedna a půl v případě pytlů k nádobě navíc).
Každému se tak eviduje množství odpadu, které vyprodukoval. Nádoby na odpad by byly očipovány
(cca 25 Kč za čip/popelnici) a fungovaly by na principu radiofrekvenční identifikace. Na webové
stránce www.nasepopelnice.cz. by byl vytvořen náhled do systému pro domácnost, kde by bylo
možné zkontrolovat výsypy nádob a dalš údaje, mj. dosažené procentem třídění odpadu – to je
uvedené v kolonce „% (koeficient)“. Z této hodnoty se určuje výše slevy z poplatku za komunální
odpad. Přihlašovací údaje do evidence výsypů občané by obdrželi při výdeji nádob na tříděný odpad.
Na zmiňovaných webových stránkách www.nasepopelnice.cz by bylo možné provést také reklamaci
poskytovaných služeb a funkčnosti čipů.

Před cca 7 lety bylo provedeno Ing. Eliškou Volnou, starostkou dotazníkové šetření, zda-li mají
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obyvatelé zájem o popelnice na separovaný odpad do domácností a výsledkem bylo dle slov paní
starostky, že zájem o popelnice na separovaný odpad nebyl, avšak nebyla nabízená možnost
motivačního programu na třídění odpad.

Příklad: motivační program třídění odpadu
Za třídění odpadu by mohlo jít získat následující slevu, popřípadě jinak upravit:
1. stupeň 0-10 % třídění – sleva 0,- Kč, tj. poplatek je 600,- Kč/osobu/rok, při zvýšení ceny za osobu
800,- Kč/osobu/rok
2. stupeň 10-30 % třídění – sleva 100 Kč, tj. poplatek je 500,- Kč/osobu/rok, při zvýšení ceny za osobu
700,- Kč/osobu/rok
3. stupeň 30-50 % třídění – sleva 150 Kč, tj. poplatek je 450,- Kč/osobu/rok, při zvýšení ceny za osobu
650,- Kč/osobu/rok
4. stupeň nad 50 % třídění – sleva 200 Kč, tj. poplatek je 400,- Kč/osobu/rok. při zvýšení ceny za
osobu 600,- Kč/osobu/rok

Účast na motivačním programu by byla zcela dobrovolná....
Je nutné však podotknout nárůst administrace pracovníka zpracovávající agendu poplatků za odpady.
(Přibližně nárůst o 1/3 úvazku) - roční úprava poplatků dle slevy + během roku příhlášení, odhlášení
obyvatel k poplatku za odpad.

Motivační program třídění odpadu www.nasepopelnice.cz využívá např město Pohořelice, kde třídí
95 % občanů. Zároveň existující další moderního systémy třídění např. MESOH - využívá městys
Drnholec, Mikulov - kde třídí 67 % obyvatelstva.
Město Miroslav koupilo do domácností nádoby na tříděný odpad, avšak chytrého motivačního třídění
odpadů nevyužilo.

Výhody motivačního programu pro obce:
- evidence separace odpadů domácností aplikace systému nasepopelnice.cz
- nárůst roční odměny od Ekokomu za separaci
- snížení produkce směsného odpadu
- spravedlivější systém odpadového hospodářství
- klesá počet velkoobjemových kontejnerů ve městě a přeplněných velkoobjemových kontejnerů
odpadem
- ekologicky uvědomělé nakupování občanů - prevence vzniku odpadu

Výhody motivačního programu pro občany:
- spravedlivější systém platby za odpad - domácnost ovlivňuje tříděním výši platby poplatku za odpad
- třídění odpadu z pohodlí domova
- dobrý pocit, že dělají prospěšnou věc pro svou planetu, nic to nestojí a ještě budou odměněni

Nevýhody motivačního programu pro obce:
- zvýšení nákladů za vývoz popelnic
- zvýšení administrativy
- černé skládky

Nevýhody motivačního programu pro občany:
- hlídání funkčnosti čipů
- uskladnění 3 ks popelnic

Je na zvážení, zda-li zařadit do rozpočtu na rok 2024 zavedení motivačního systému třídění odpadu a
dotaci na popelnice na tříděný odpad
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PŘEHLED PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA ODPADY V HRUŠOVANECH ZA ROK 2023
PŘÍJMY

Firma název období částka Firma název období částka

ASEKOL
a.s.

zpětný odběr
elektrozařízení 31.12.2023 1630 ELEKTROWIN

a.s.
zpětný odběr
elektrozařízení 31.12.2023 2647

ASEKOL
a.s.

zpětný odběr
elektrozařízení 31.12.2023 1960 ELEKTROWIN

a.s.
zpětný odběr
elektrozařízení 31.12.2023 17159

ASEKOL
a.s.

zpětný odběr a
využití odpadu 30.09.2023 2142 ELEKTROWIN

a.s.
zpětný odběr
elektrozařízení 30.06.2023 5662

ASEKOL
a.s.

zpětný odběr a
využití odpadu 30.06.2023 1240 ELEKTROWIN

a.s.
zpětný odběr
elektrozařízení 31.03.2023 5426

Celkem
6

972,00
Kč

Celkem
30

894,00
Kč

Firma název období částka Příjem za
poplatek období částka

EKO-KOM,
a.s.

zpětný odběr a
využití odpadu 02.11.2023 194393 odpady od

podnikatelů 2023 94862

EKO-KOM,
a.s.

zpětný odběr a
využití odpadu 24.10.2023 1606 odpady od

občanů 2023 1987163

EKO-KOM,
a.s.

zpětný odběr a
využití odpadu 01.08.2023 184351

EKO-KOM,
a.s.

zpětný odběr a
využití odpadu 13.05.2023 173598

EKO-KOM,
a.s.

zpětný odběr a
využití odpadu 30.01.2023 123742

Celkem
677

690,00
Kč

Celkem
2 082

025,00
Kč

PŘÍJMY
CELKEM

2 797
581,00

Kč

VÝDAJE VÝDAJE

firma období Datum
UUP text částka Náklad období Datum UUP text částka firma období Datum

UUP text částka

Sběrný
dvůr 25.01.2023 provoz SD,

velkoobj, suť 33746 TS 25.01.2023 úklid košů 24394

FCC 12023 13.02.2023
svoz,
separace,
odstraňování

167110 Sběrný
dvůr 27.03.2023

zpravování
evidence
opadů

32549 TS 01.03.2023 úklid košů 25071

FCC 22023 14.03.2023
svoz,
separace,
odstraňování

167110 Sběrný
dvůr 2023 provoz SD,

velkoobj, suť 407044 TS 27.03.2023 vývoz košů 24394

FCC 32023 12.04.2023
svoz,
separace,
odstraňování

167110 TS 09.05.2023 vývoz košů 24394
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FCC 42023 15.05.2023
svoz,
separace,
odstraňování

167110 Celkem
473

339,00
Kč

TS 23.05.2023 úklid košů 24394

FCC 52023 27.06.2023
svoz,
separace,
odstraňování

167110 TS 21.06.2023 úklid košů 30492

FCC 62023 17.07.2023
svoz,
separace,
odstraňování

167110 TS 02.08.2023 úklid košů 24394

FCC 72023 21.08.2023
svoz,
separace,
odstraňování

167110 TS 29.08.2023 vývoz košů 24394

FCC 82023 14.09.2023
svoz,
separace,
odstraňování

167110 náklad kovy TS 26.09.2023 vývoz košů 24394

FCC 92023 17.10.2023
svoz,
separace,
odstraňování

167110 TS 23.10.2023 vývoz košů 24394

FCC 102023 14.11.2023
svoz,
separace,
odstraňování

167110 období Datum UUP text částka TS 05.12.2023 úklid košů 24394

FCC 112023 15.12.2023
svoz,
separace,
odstraňování

167110 16.01.2023
svoz nádob na
kov
10-12/2023

10695 TS 27.12.2023 oprava
košů 19089

FCC 15.12.2023
odpady -svoz
nádob 110
l,120 l, 240
l, 1100l

314285 03.05.2023 svoz nádob na
kov 1-3/2023 14260

FCC 122023 14.01.2024
svoz
separace,
odstraňování

167110 31.07.2023 svoz nádob na
kov 4-6/2023 10695

FCC 122023 14.01.2024 nadlimitní
svoz 40882 30.10.202307.2023. svoz nádob na

kov7-9/2023 10695 Celkem
294

198,00
Kč

Celkem
46

345,00
Kč

černé
skládky

CELKEM
2 360

487,00
Kč

náklad suť firma období Datum
UUP text částka

firma TS 09.05.2023
úklid
černých
skládek

2468

ostatní období Datum UUP text částka

04.05.2023
převoz
kontejnerů
na textil ul.
Mlýnská

2396 2023 odvoz suti 198306 celkem
2

468,00
Kč

21.07.2023
podání
udržitelnosti
projektu
kompostéry

6050

31.07.2023
převoz
popelnic
Luční

436 Celkem
198

306,00
Kč

Náklad na
obaly

31.07.2023
rozvoz
kontejnerů
na tříděný
odpad

4084 firma období Datum
UUP text částka

27.12.2023
úklid a
oprava
odpadových
košů

30492 FCC 28.02.2023 náklad na
obaly 7406

TS 27.12.2023

Svoz
tříděného
odpadu ze
sběrného
dvora FCC

62285 FCC 28.04.2023 náklad na
obaly 8418

5,12.2023
Rekultivace
skládky
Pravice

15000
náklad
velkoobjemový
odpad

05.06.2023 poplatek
SIPO 6960

08.09.2023 pojištění
sběrný dvůr 333 firma období Datum UUP text částka celkem

15
824,00

Kč

2023
náklad na
velkoobjemový
odpad

357958

Celkem
128

036,00
Kč

Nebezpečný
odpad

Celkem
357

958,00
Kč

firma období Datum
UUP text částka

32023 14.03.2023 nebazpečné
odpady 7406

09.05.2023 09.05.2023 nebazpečné
odpady 8418
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24.07.2023 24.07.2023 nebazpečné
odpady 11619

NÁKLADY
CELKEM

3 924
724,00 Kč 02.10.2023 02.10.2023 nebezpečný

odpad 8586

27.12.2023 27.12.2023 nebazpečné
odpady 11734

celkem
47

763,00
Kč

VÝDAJE: 3 924 724 Kč
PŘÍJMY: 2 797 581 Kč
Počet obyvatel k 31.12.2023 3364

Cena/obyvatele/rok: Výdaje : počtem obyvatel = 1166 Kč
Město doplácí na odpady: VÝDAJE - PŘÍJMY = 1 127 143 Kč : 3364 = tj. 335 Kč/obyvatele

Od 1.1.2024 změna DPH u komunálního odpadu se bude účtovat + 6% DPH, přechází DPH ze
snížené sazby 15 % za komunální odpad od FCC do základní sazby DPH tj. 21 % nárůst o cca 141
629 Kč/rok

DOTAZNÍK - ODPADY
Bylo provedeno dotazníkové šetření, jehož cílem bylo zjistit zájem občanů o pořízení popelnic na
tříděný odpad do domácnosti a zjištění zájmu snížení ročního poplatku za svoz odpadu dle úrovně
třídění zapojené domácnosti. V Příloze uvádím výsledky dotazníkového šetření v Hrušovanech nad
Jevišovkou.

VÝSLEDKY DOTAZNÍKOVÉHO ŠETŘENÍ - kompletní výsledky včetně grafů jsou přílohou tohoto
materiálu

Dotazníkové šetření pro domácnosti nakládající s odpady ve městě Hrušovany nad Jevišovkou. Cílem
dotazníkového šetření bylo zjistit zájem občanů o pořízení popelnic na tříděný odpad do domácnosti
a zjištění zájmu snížení ročního poplatku za svoz odpadu dle úrovně třídění zapojené domácnosti.
Každá domácnost obdržela dotazník v papírové podobě prostřednictvím distribuce letáků pracovníky
Města Hrušovany nad Jevišovkou. Zároveň byla i možnost vyplnit dotazník elektronickou formou
prostřednictvím webových stránek města a zpracovaného formuláře přes google.

Celkem se dotazníkového šetření zúčastnilo 328 domácností z Hrušovan nad Jevišovkou z celkového
počtu 1186 domácností, tudíž přibližně ¼ domácností. Dotazník bylo možné vyplnit a odevzdat od
01.02.2024 do 20.02.2024.

80 % hlasujících bylo ve věkové kategorii 41 a 66 a více let. 83 % hlasujících respondentů bydlí v
rodinném domě a zbylá část v domě bytovém. 316 domácností v Hrušovanech nad Jevišovkou
uvedených níže se zabývá předcházením vzniku odpadů. Zejména tím, že do obchodu nosí vlastní
tašky, pijí vodu z kohoutku a nakupují pouze to co potřebují. 324 domácností třídí odpad. Nejvíce
třídí dle grafu plast, sklo a papír.
Nejvíce požadovaných kontejnerů je na ulici Zahradní, důvodem jsou nově postavené 4 bytové domy.
Další ulici výstavby bytových domů je Nerudova – Maxe Dvořáka v Hrušovanech nad Jevišovkou.
318 domácností je ochotno aktivně třídit a snížit množství směsného komunálního odpadu. Jedná se
přibližně o 95 % domácností, které odpovědělo na průzkum.
Z hlasujících respondentů 70 % požaduje popelnice na tříděný odpad do domu, které zakoupí Město
Hrušovany nad Jevišovkou.
Z hlasujících respondentů 243 domácností by souhlasilo s popelnicemi na tříděný odpad do každé
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domácnosti. Zároveň by si tříděním chtěly domácnosti snížit poplatek za odpad.

Je na zvážení, jak naložit s výsledky průzkumu.
Diskuze zahájena v 15:54:39
██████████████████ informovala radní ohledně průzkumu odpadového hospodářství, výsledky
dotazníkového šetření jsou takové, že se zúčastnilo 328 domácností z Hrušovan nad Jevišovkou z
celkového počtu 1 186 domácností a 90% by chtělo třídit a předcházet vzniku odpadu, přičemž by
chtěli, aby město zakoupilo popelnice na tříděný odpad a také by byl zájem snížit poplatek za
odpady, tím, že se bude třídit.
Radní diskutovali ohledně zakoupení popelnic ( dotace). (např. velkoobjemové popelnice). Každá
domácnost by dostala 3 popelnice.
Město obdrželo nabídku od odpadové firmy na vyřízení dotace, jednalo by se o částku 287 000 Kč s
DPH.
Radní diskutovali ohledně zvýšení platby u komunálního odpadu.
Úkol : ██████████████████ oslovit odpadovou firmu, která zašle smlouvu o spolupráci
na vyřízení dotace, která bude zařazena na příští radě.
V 15:55:12 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

V 15:55:58 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

Rada bere materiály předložené k bodu č. 24 - Třídění odpadu - Informace na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:26:42

24. Pasportizace zeleně - park za radnicí a park u sportovního
areálu v Hrušovanech nad Jevišovkou (bod číslo 25)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:26:55

Důvodová zpráva:

Pasport zeleně a dendrologické posouzení dřevin park u areálu sportovního hřiště a parku za radnicí.

U pasportů byl změřen průměr kmene ve výčetní výšce 130 cm nad zemí, obvod kmene ve výšetní
výšce 130 cm nad zemí, byla zaměřena výška dřevin, nasazení koruny a průměr koruny. Bylo
posouzeno fyziologické stáří stromu charakterizuje strom z hlediska jeho vývojové ontogenetické
fáze:
1. mladý strom ve fázi aklimazizace
2. aklimatizovaný mladý strom
3. dospívající strom
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4. dospělý strom
5. senescentrní strom

Dále byla posouzena vitalita stromů, Charakterizuje jedince z pohledu dynamiky průběhu jeho
fyziologických funkcí. Vitalita je hodnocena nazákladě souhrnného vyhodnocení zejména
následujících projevů stromu: rozsah defoliace, změnyvelikosti a barvy asimilačních orgánů,
významné napadení asimilačních orgánů chorobami či škůdci, dynamika vývoje sekundárních
výhonů, změny formy větvení vrcholové části koruny, prosychání na periferii koruny. Ukazatele
vitality mohou mít značnou proměnlivost mezi jednotlivými vegetačními obdobími. Hodnocení mohou
negativně ovlivnit např. holožíry, extrémní klimatické vlivy, zásadní zásahy do stanovištních poměrů
stromu.
1. výborná až mírně snížená
2. zřetelně snížená
3. výrazně snížená
4. zbytková vitalita
5. suchý strom

Byl posouzen zdravotní stav: zhodnocení stavu stromu z hlediska mechanického narušení či
poškození. Zdravotní stav je hodnocenna základě souhrnného vyhodnocení zejména následujících
projevů stromu a jejich souběhu:mechanické poškození, napadení dřevními houbami, xylofágním
hmyzem, přítomnost silných suchých větví, přítomnost dutin a výletových otvorů, přítomnost
defektních a poškozených větví. Zdravotní stavje hodnocen pětibodovou stupnicí 1–5, kdy jednotlivé
hodnoty představují.
1. výborný až dobrý
2. zhoršený (mechanické narušení významného charakteru)
3. výrazně zhoršený (přítomnost poškození, snižujících dožití stromu)
4. silně narušený (souběh defektů, či přítomnost poškození výrazně snižujících dožití stromu)
5. kritický/rozpadlý strom (akutní riziko rozpadu, případně rozpadlý jedinec)

Byla posouzena sadovnická hodnota, ta charakterizuje celkovou představu o významu stromu na
daném místě s ohledem na jeho zdravotnímstav a perspektivu.
1. stromy dokonale zavětvené a zcela zdravé s dlouhodobým výhledem existence
2. stromy dokonale zavětvené a zdravé, pouze s menšími nepravidelnostmi v tvaru nebozavětvení
koruny, s dlouhodobým výhledem existence
3. stromy zdravé, tvarově narušené (např. vysoko vyvětvené), nebo dřeviny dosud
mladé,nedostatečně vzrostlé, ale vždy s dlouhodobým výhledem existence
4. stromy poškozené, v počátečním stadiu nemoci, stromy přestárlé a bez výhledu
dlouhodobéexistence, určené na dožití a k postupné likvidaci
5. dřeviny odumírající nebo téměř suché, silně napadené chorobami, hrozící zřícením, určené
kneprodlené asanaci
Sadovnická hodnota představuje syntetickou hodnotu stromu z pohledu zahradní a
krajinářskéarchitektury, vyjadřující současnou a potenciální funkčnost, vyplývající z jeho biologicky
podmíněnýchvlastností.

Byla posouzena perspektiva, ta charakterizuje zjednodušeným způsobem předpokládanou délku jeho
existence na daném stanovišti,danou stavem jedince (vitalita, zdravotní stav, stabilita) při současném
zohlednění limitů stanoviště apodobně.
1. dlouhodobě perspektivní
2. krátkodobě perspektivní
3. neperspektivní
4. vykácet ihned

Návrhy opatření byly stanoveny na základě zjištěných hodnot a vychází z oborového standardu .
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Použité zkratky u zásahů ošetření:

Návrh kácení
- S-KV Kácení stromů volné
- S-KSP Kácení stromů s přetažením
- S-KPV Postupné kácení s volnou dopadovou plochou
- S-KPP Postupné kácení s překážkou v dopadové ploše

Návrh ošetření stromu
- S-RV Řez výchovný
- S-RZ Řez zdravotní
- S-RB Řez bezpečnostní
- S-RLSP Lokální redukce směrem k překážce
- S-RLLR Lokální redukce z důvodu stabilizace
- S-RLPV Úprava průjezdného profilu
- S-OV Odstranění výmladků
- S-RO Redukce obvodová
- S-SSK Stabilizace sekundární koruny
- S-RS Řez sesazovací
- S-RTHL Řez na hlavu

Návrh speciální opatření
- S-OKT Odstranění/oprava kotvení
- S-OUV Odstranění/oprava úvazků
- S-TP Přístrojový test
- S-TVV Specializovaný průzkum stromu detailní ze země
- S-TVL Specializovaný průzkum stromu detailní lezeckou technikou
- PB-RT Přepěstování koruny sesazených stromů (torz)
- PB-ST Sesazení stromu na torzo
- PB-OS Úprava stanovištních poměrů stromu
- PB-PS Přesadba stromu z trvalého stanoviště
- PB-JO Odstraňování poloparazitických a parazitických keřů z koruny
- PB-LO Odstranění lián vrůstajících do koruny stromů včetně strhání z kmenea kosterních větví
- PB-LR Redukce (podříznutí) lián vrůstajících do koruny stromů

Návrh vazba
- S-VDD Instalace dynamické vazby v dolní úrovni
- S-VDH Instalace dynamické vazby v horní úrovni
- S-VSV Instalace statické vazby vrtané
- S-VSP Instalace statické vazby podkladnicové
- S-VO Instalace obruče
- S-VP Instalace podpěry koruny či kosterních větví
- S-VK Detailní revize již instalované vazby lezeckou technikou

Naléhavost
Navržené technologie zásahu se rozdělují do tříd naléhavosti podle jejich důležitosti. Účelem je
možnostfinanční optimalizace zásahu. Provedení všech navržených pěstebních opatření v jednom
kroku (bezohledu na naléhavost) není technologickou chybou.
1. realizovat v první etapě prací – zásahy s vysokou prioritou, realizované jak pro zajištění
provozníbezpečnosti, tak i z pohledu udržení kontinuity pěstební péče
2. realizovat ve druhé etapě prací – pěstební zásahy potřebné, avšak bez zásadní priority
3. realizovat ve třetí etapě prací – zásahy navržené k provedení v delším časovém horizontu,obvykle
v případech, kdy byl pěstební zásah proveden nedávno
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PARK U AREÁLU SPORTOVNÍHO HŘIŠTĚ

Při inventarizaci bylo zhodnoceno 1419 dřevin, z toho 1286 stromů listnatých, 93 stromůjehličnatých
a 40 porostních skupin. Z celkového počtu jsou nejvíce zastoupeny lípa srdčitá ( Tiliacordata), jasan
ztepilý (Fraxinus excelsior), trnovník akát (Robinia pseudoacacia), javor mléč (Acerplatanoides),
javor klen (Acer pseudoplatanus), javor babyka (Acer campestre).

Na základě dendrologického posouzení jsou navržena pěstební opatření, ze kterého by mělo
městovycházet a zajistit provedení těchto opatření a vynaložit na ně potřebné finanční prostředky.
I po realizaci všech navržených ošetření dřevin je nutné počítat s tím, že za zvláště extrémních
projevůpočasí může dojít ke statickému selhání (zlomu nebo vývratu) stromu a že žádná opatření
nemohouzaručit absolutní provozní bezpečnost stromu. Pro bezpečnost osob by obecně měla platit
zásada, že zanepříznivých povětrnostních podmínek (bouře, vichřice) bude pohyb osob na
venkovních plochách minimalizován.

Hodnocení bylo rozděleno do 5 kategorií

Dle vitality
Vitalita 1 výborná až mírně snížená 761
Vitalita 2 zřetelně snížená 386
Vitalita 3 výrazně snížená 216
Vitalita 4 zbytková vitalita 39
Vitalita 5 suchý strom 17

Dle zdravotního stavu
Zdravotní stav 1 výborný až dobrý 474
Zdravotní stav 2 zhoršený 530
Zdravotní stav 3 výrazně zhoršený 247
Zdravotní stav 4 silně narušený 141
Zdravotní stav 5 rozpadající se strom 27

Dle perspektivy
Perspektiva 1 dlouhodobě perspektivní 931
Perspektiva 2 krátkodobě perspektivní 301
Perspektiva 3 neperspektivní 56
Perspektiva 4 vykácet ihned 94

Perspektiva, která charakterizuje zjednodušeným způsobem předpokládanou délku existence dřevin
na daném stanovišti, danou stavem jedince (vitalita, zdravotní stav, stabilita) při současném
zohlednění limitů stanoviště apodobně. Dle perspektivy 4 by mělo být ihned vykáceno 94 stromů v
parku u areálu sportovního hřiště...
Podrobné hodnocení s dendrologickými údaji a dalšími charakteristikami je součástí inventarizační
tabulky, která tvoří přílohu materiálu.

PARK ZA RADNICÍ

Při inventarizaci bylo zhodnoceno 91 dřevin, z toho 56 stromů listnatých a 35 stromů jehličnatých. Z
celkového počtu jsou nejvíce zastoupeny jasan ztepilý (Fraxinus excelsior), javor mléč(Acer
platanoides), smrk ztepilý (Picea abies), modřín opadavý (Larix decidua).

Hodnocení bylo rozděleno do pěti kategorií, které jsou blíže popsány v tabulkách níže.

Dle vitality
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Vitalita 1 výborná až mírně snížená 35
Vitalita 2 zřetelně snížená 45
Vitalita 3 výrazně snížená 11
Vitalita 4 zbytková vitalita 0
Vitalita 5 suchý strom 0

Dle zdravotního stavu
Zdravotní stav 1 výborný až dobrý 49
Zdravotní stav 2 zhoršený 35
Zdravotní stav 3 výrazně zhoršený 74
Zdravotní stav 4 silně narušený 0
Zdravotní stav 5 rozpadající se strom 0

Dle stability
Stabilita 1 výborná až dobrá 53
Stabilita 2 zhoršená 36
Stabilita 3 výrazně zhoršená 24
Stabilita 4 silně narušená 0
Stabilita 5 kritická 0

Dle perspektivy
Perspektiva 1 dlouhodobě perspektivní 58
Perspektiva 2 krátkodobě perspektivní 27
Perspektiva 3 neperspektivní 6
Perspektiva 4 vykácet ihned 0

Dle perspektivy nejsou v parku za radnicí žádné dřeviny nutné k pokácení. Podrobné hodnocení s
dendrologickými údaji a dalšími charakteristikami je součástí inventarizační tabulky, která tvoří
přílohu materiálu.

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:

Z pasportu zeleně a dendrologického posouzení dřevin v parku za radnicí a parku u areálu
sportovního hřiště vyplývá, že v parku za radnicí není třeba kácet žádný strom a v parku u
sportovního hřiště v Hrušovanech nad Jevišovkou je dle perspektivy, která charakterizuje
zjednodušeným způsobem předpokládanou délku existence dřevin na daném stanovišti, danou
stavem jedince (vitalita, zdravotní stav, stabilita) při současném zohlednění limitů stanoviště a
podobně. Dle perspektivy 4 by mělo být ihned vykáceno 94 stromů v parku u areálu sportovního
hřiště...

Zpracovala jsem výstup z pasportizace - tabulku - naléhavosti kácení, ve které jsou stanoveny dle
perspektivy a naléhavosti kácení dřevin, které je třeba realizovat v první etapě prací pro zajištění
provozní bezpečnosti. V první etapě prací je třeba pokácet 50 stromů, zbylá část 43 stromů bude
kvůli zajištění provozní bezpečnosti kácena v druhé etapě.

Dále jsou potřeba provézt bezpečnostní řezy pro zajištění bezpečnosti.
Diskuze zahájena v 16:26:55
Došlo ke zpracování pasportizace zeleně, park za radnicí a park u sportovního areálu v Hrušovanech.
Park za radnicí dopadl tak, že se zde nenachází žádný strom ke kecání ani žádná naléhavost ošetření
stromů.
Park u sportovního areálu podle naléhavosti kácení 93 stromů , které jsou z velké části uschlé,
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nachází se hniloby, stromy jsou napadené a 44 stromů vyžaduje povolení kácení , protože jsou ve
výčetní výšce 130 cm nad zemí, obvod kmene větší než 80 cm.
Pasport zeleně - kácení bylo rozděleno do dvou etap podle naléhavosti. V první fázi by mělo dojít k
pokácení 50 stromů v zámeckém parku(30 stromů se nachází u haly a školy).
S náhradní výsadbou město počítá, do rozpočtu se na výsadbu dávalo cca 600 000 Kč.
Radní diskutovali ohledně sekání trávy kolem stromů.
Úkol ██████████████████ : oslovit firmu, která pošle nabídku ke kácení. Označit
stromy, které jsou určeny ke kácení.
V 16:52:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM bere na vědomí informace o výsledku pasportizace stromů v parku za radnicí a parku
u sportovního areálu v Hrušovanech nad Jevišovkou a schvaluje povolení kácení stromů v
parku u sportovního areálu dle tabulky, která je přílohou usnesení.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-76-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 18. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:52:30

25. Festival plný chutí - ceny stánků (bod číslo 26)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : █████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:52:52

Důvodová zpráva:

Dne 15. 6. 2024 proběhne ve městě Hrušovany nad Jevišovkou akce Festival plný chutí. Kulturní
komise navrhuje cenu za umístění prodejního stánku o rozměru 3x2 m: teplé gastro – 5.000 Kč,
pivovar - 3.000 Kč, káva a limo – 1.000 Kč, řemeslné potraviny (bez připojení el. energie) – 500 Kč.
Diskuze zahájena v 16:52:52
V 16:53:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje cenu za umístění prodejního stánku o rozměru 3x2 m: teplé gastro – 5.000
Kč, pivovar - 3.000 Kč, káva a limo – 1.000 Kč, řemeslné potraviny (bez připojení el.
energie) – 500 Kč na akci Festival plný chutí 2024, který se uskuteční v termínu 15. 6.
2024.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-77-4/24
zodpovídá: ████████████████
termín: 18. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:54:03

26. Rozdělení hospodářského výsledku za rok 2023 v Mateřské
škole Hrušovany nad Jevišovkou (bod číslo 27)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel:████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:54:08

Důvodová zpráva:

Žádám o schválení rozdělení hospodářského výsledku za rok 2023,

Výsledek hospodaření za rok 2023 - 56.134,55 Kč

Návrh rozdělení hospodářského výsledku

- 44.907,64 Kč tj. 80% převést do rezervního fondu MŠ
- 11.226,91 Kč tj. 20 % převést do fondu odměn MŠ
Diskuze zahájena v 16:54:08
V 16:55:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje návrh na rozdělení hospodářského výsledku za rok 2023 a jeho převod do
rezervního fondu a fondu odměn, Mateřské školy Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČ 75024047.
Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-78-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 18. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:55:32

27. Účetní závěrka Mateřské školy Hrušovany nad Jevišovkou,
okres Znojmo, příspěvková organizace, IČ 75024047 za rok 2023
(bod číslo 28)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:55:36
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Důvodová zpráva:
Předkládáme ke schválení účetní závěrku Mateřské školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo,
příspěvková organizace za rok 2023.

Příloha:

-účetní závěrka za rok 2023- Rozvaha, výkaz zisku a ztrát, příloha
-inventarizační zpráva za rok 2023
-návrh na rozdělení hospodářského výsledku za rok 2023
-zprávy z veřejnoprávní kontroly za rok 2023
-zpráva o hospodaření školy
Diskuze zahájena v 16:55:36
V 16:56:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje účetní závěrku, Mateřské školy Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo,
příspěvková organizace, IČ 7502407 za rok 2023.
Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-79-4/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 18. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:56:31

28. KASPRO - kastrační program, z.s. , Za Potokem 49, Velká Bíteš
59501 (bod číslo 29)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: ████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:57:58

Důvodová zpráva:

Město bylo osloveno koordinátorem projektu - Luboš Kristek ohledně kastračního programu
KasProCats,z.s.

Hlavním cílem by byla kontrola nad kočičí populací a zvýšení informovanosti obyvatel, čímž by měl
být dosažen celkový pozitivní dopad na obyvatele obce.

Viz : příloha
Diskuze zahájena v 16:57:58
Městu přišla žádost od společnosti KASPRO zda se nechce podílet na kastračním programu (na
náklady města by si nechali občané vykastrovat kočku).
Radní se shodli na tom, že v Hrušovanech se nachází dva veterináři.
Rada bere materiály předložené k bodu č. 29 - KASPRO - kastrační program, z.s. , Za
Potokem 49, Velká Bíteš 59501 na vědomí.
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:02:18

29. Příměstský tábor 2024 (bod číslo 30)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel :█████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:02:25

Důvodová zpráva:

V termínu 15. – 19. 7. 2024 by měl proběhnout 7. ročník příměstského tábora při Sportovní hale v
Hrušovanech nad Jevišovkou s kapacitou 25 dětí od 6 do 11 let, od 8.00 do 16.00 hod. každý den.
Vedoucí tábora bude███████████████████████████████████████████ plánovány jsou
ještě 2 dobrovolné pomocnice. Ze zkušeností z minulých let navrhuji cenu tábora 2200 – 2400,- Kč na
osobu (vzhledem ke zvýšení ceny stravování navrhuji cenu oproti loňskému roku navýšit – vloni byla
cena 2100,- Kč). Přesné podmínky stravování a konkrétní předběžný propočet nákladů předložím na
některé z příštích RM. Tento termín je na sportovní hale již předběžně zarezervován.
Diskuze zahájena v 17:02:25
V 17:03:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje konání příměstského tábora ve Sportovní hale v Hrušovanech nad
Jevišovkou v termínu 15. – 19. 7. 2024 a rezervaci sportovní haly. Cenu tábora stanovuje
na 2400 Kč.
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-80-4/24
zodpovídá: ███████████████████
termín: 18. 3. 2024

V 17:03:59 odešel Gabriela Poppová, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Gabriela Poppová

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:04:14

30. Nabídka členství v Projektu Zdravý kraj a místní Agenda 21
(bod číslo 31)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:04:21
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Důvodová zpráva:

Město obdrželo nabídku k členství v Projektu Zdravý kraj a místní Agenda 21, realizovaného
Jihomoravským krajem.

Do projektu se mohou zapojit obce , města i DSO.
Podmínkou pro zapojení se do Projektu není členství municipality v Národní síti zdravých měst ČR
ani uplatňování agendy 21.

Viz příloha.
Diskuze zahájena v 17:04:21
V tomto členství v Projektu Zdravý kraj a místní Agenda 21 je přihlášeno pouze 43 obcí.
V 17:09:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje uzavřít nabídku s Projekt Zdravý kraj a místní Agenda 21.
RM pověřuje starostku města podpisem předmětné nabídky.
Hlasování
pro: (0)
proti (4) Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:09:12

31. Různé (bod číslo 32)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:09:20
Diskuze zahájena v 17:09:20
Starostka informovala radní ohledně příprav - Festival plný chutí.
Radní diskutovali ohledně sbírky např. na zámek, sousoší A . Muchy a M. Dvořáka.
Sberbank:
█████████████████████ informovala radní o dalším průběhu insolvence společnosti
Sberbank.
změna vyhlášky o nočním klidu:
Tajemník informoval radní ohledně žádosti slevy nájemného za pronájem sportovní haly, žadatelem
je SC Znojmo (žádost se týká slevy na nájemném na pronájem šaten ve sportovní hale, dne 30.3.2024
se bude konat mezinárodní turnaj dětí U11, turnaj bude probíhat od 8- 17 hodin za účasti 6-ti
družstev).
Radní schválili žádost SC Znojmo o slevu ve výši 50% za pronájem šaten. ( zároveň bude
prezentováno město a také by mohl být napsán článek do hrušovanského zpravodaje).
Dále přišla žádost o udělení výjimky z obecně závazné vyhlášky Města Hrušovany nad Jevišovkou o
ochraně nočního klidu a regulaci hlučných činností akce s produkci živé nebo reprodukované hudby
konané ve venkovních prostorách v době nočního klidu (změna vyhlášky o nočním klidu). Akce by
proběhla na adrese Nádražní 636, Hrušovany n. J. a to dne 25.5.2024 od 14 hodin do 26.5.2024 do
6:00 hodin. Výjimka by se jednalo od 22:00 hodin do 6:00 hodin. Pořadatel Jan Grajcar,
spolupořadatel Radek Romančík.
Žádost byla radou vzata na vědomí a bude projednána na nejbližším zasedání zastupitelstva města.
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V tento den tj. 25.5.2024 se koná také akce Hrušovany Open a den otevřených dveří na Myslivně.
městské tržby:
Starostka informovala radní ohledně městských tržeb na sportovní hale.
Radní diskutovali ohledně koncepci sportu (město disponuje s tímto v rámci strategického plánu v
rozvoje).
Dále bylo diskutováno na téma cenové mapy.
V březnu 23.3.2024 proběhne akce PRIMAVERA- cyklistický závod.
V 17:17:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje žádost 1. SC Znojmo (mládež) o slevu ve výši 50% za pronájem šaten ve
sportovní hale dne 30.3.2024 pro Mezinárodní turnaj dětí U11 ve fotbalovém areálu v
Hrušovanech nad Jevišovkou.
Hlasování
pro: (3) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (1) Ing. Věra Vráblíková
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-81-4/24
zodpovídá:
termín: IHNED (4. 3. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:40:05
Jednání ukončeno 04.03.2024 v 17:43:37
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Ověřeno ověřovateli:

1)   19. 3. 2024 12:26  Ing. Eliška Volná, v.r.

2)   19. 3. 2024 08:23  Ing. Věra Vráblíková, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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